
Zápis č. 12 
zaseda ní  dopravní  komise dne 12. 06. 2024 od 15:00 hod. 

(Me stský  ú r ad Jesení k, Karla Č apka 1147/10, 5. podlaz í , mí stnost č . 531A) 
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Pr í tomni: 
č lenove : Ing. Milan Marčinov, Petr Bars č , Josef Prú s a 
garant: Ing. Va člav Urban 
tajemní k komise: Ing. Katarí na Mačenaúerova  
hoste : Ing. arčh. David Zatloúkal (projedna ní  bodú č . 3), Ing. Kater ina Ivanova , Mgr. Ondr ej Wind, Ing. 
Marčela Púč okova  
omlúveni: Bč. Martin Š úbrt, Lúka s  Š losr 
 
Program: 
1. Zahájení a schválení programu 
Pr edseda dopravní  komise (da le jen „DK“) Ing. Marčinov pr iví tal pr í tomne  a konstatoval, z e 12. zaseda ní  
DK je úsna s ení sčhopne . Tí mto zaha jil jedna ní .  
Pr edseda DK sezna mil pr í tomne  s bodý programú navrz ene  ke 12. zaseda ní  DK. Po újis te ní , z e není  na vrh 
ke staz ení  č i úpr esne ní  z a dne ho z bodú , dal hlasovat o sčhva lení  programú. 
Hlasování: 
Pro: 3          proti: 0          zdržel se: 0  
Dopravní komise schválila program 12. zasedání DK.  
 
2. Kontrola úkolů 
Kontrola ú kolú  výplý vají čí čh z 11. zaseda ní  DK: za pis z úvedene ho zaseda ní  nebýl Odde lení m majetkú 
(da le jen „OM“) pr edloz en na zaseda ní  Radý me sta (da le jen „RM“). Kontrola ú kolú  tedý nemohla bý t 
provedena. 

 
3. Dočasná úprava veřejného prostoru a dopravního řešení kolem kostela a na ul. Palackého 
Návrh přednesl arčhitekt města Jeseník Ing. arčh. David Zatloúkal. Jedna  se o ú pravú ver ejne ho prostorú 
pr ed kostelem na úl. Palačke ho. Mimo jine  je navrz eno zú z ení  prú jezdne  s í r ký komúnikače na úl. 
Palačke ho na 6,0 m zrús ení  dvoú pode lný čh parkovačí čh sta ní  na te to úliči, posúnútí  r adý pr í č ný čh 
parkovačí čh sta ní  da le od kostela a jejičh redúkče. Šoúč asne  ma  dojí t ke zjednosme rne ní  úl. Kostelní , 
zrús ení  pode lný čh parkovačí  sta ní  na te to úliči a provedení  dvoú nový čh parkovačí čh sta ní  K+R, a take  
omezení  prú jezdú aútomobilú  pr í mo ke s kolní mú area lú Vors ilek, tzn. rez im poúze pro za sobova ní . 
DK návrh prodiskutovala v souvislostech s navazújíčím silničním provozem. Býlo úpozorněno na                 
absenci odpovídajíčího a nútného oblouku v křižovatče ve směrú Katovna - Masarýkovo nám. a vliv této 
dopravní závadý na bezpečný silniční provoz po odstranění podélnýčh stání a posúnútí kolmýčh stání 
v úl. Palačkého.  Doporúčeno býlo zpračování návrhú aútorizovanoú osoboú se zahrnútím úpravy          
úvedené křižovatký (dodržení minimálního poloměrú krúžničového obloúkú). 
Návrh na úsnesení:  
Dopravní  komise doporúč úje rade  me sta pokrač ovat v projektú doč asne ho r es ení  ver ejne ho prostorú 
kolem kostela, pokrač ovat v r es ení  dvoú nový čh parkovačí čh sta ní  K+R za kostelem a  úpravit dopravní  
rez im dle pr edloz ene  stúdie v ra mči opatr ení  dokúmentú PUMM „Zajis te ní  bezpeč ný čh čest do s kolský čh 
zar í zení  – pe s í  i čýkliste “. 
Hlasování: 
Pro: 3          proti: 0          zdržel se: 0  
Dopravní komise návrh přijala.  
 
4. Zpráva k vyhodnocení zimního operačního plánu 2023/2024 
OM býlo sděleno, že zimní údržba býla započata dne 09.11.2023 a poslední zásah býl proveden 
22.01.2024. Během provádění zimní údržbý nedošlo ke komplikačím a zimní údržba po čelé zimní ob-
dobí probíhala bez problémů. Z průběhú zimní údržbý nevýplýnúla potřeba úpravit Plán zimní údržbý. 
Město ani TŠ Jeseník neobdrželý za zimní období podnětý na provedení změn v provádění zimní údržbý, 
stížnosti či jiné připomínký.  
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Návrh na úsnesení:  
Dopravní komise bere na vědomí výhodnočení Operačního plánú zimní údržbý ve městě za zimní období 
2023/2024.  
Hlasování: 
Pro: 3          proti: 0          zdržel se: 0  
Dopravní komise návrh přijala, vyhodnocení plánu ZÚ vzala na  vědomí.  
 
5. Návrh na obousměrný provoz na komunikaci – spojka Na Úbočí/Krameriova 
OM předložilo podnět Ing. Perutky na oboúsměrný provoz na spojče komúnikačí Na Úbočí a Krameriova. 
Štávajíčí úsek komúnikače od železničního přejezdú směrem k úliči Týršova je jednosměrný. Vozovka 
má šířkú 4,0 m, v místě železničního přejezdú 3,5 m. Podnět přišel v období úplné úzavírký části ul. 
Lipovská, kdý býla prováděna rekonstrúkče kanalizače.  
DK podne t prodiskútovala s ohledem na dopravne  tečhničký  stav úvedene ho ú sekú i navazújí čí čh                   
komúnikačí  (zejme na pr í č ne  úspor a da ní  a pode lný  sklon) a zač lene ní  do tere nú (zejme na rozhledove          
pome rý).   
Návrh na úsnesení:  
Dopravní komise nedoporúčúje radě města soúhlasit se změnoú stávajíčí úpravý provozú na spojče úlič 
Na Úbočí/Krameriova. 
Hlasování: 
Pro: 3         proti: 0          zdržel se: 0  
Dopravní komise návrh přijala.  
 
6. Návrh na stanovení zóny 30 – lokalita zástavby od ul. Karla Čapka po ul. Nábřežní 
OM předložilo návrh na stanovení zóný 30 v zástavbě zahrnújíčí úliče: Karla Čapka, Havlíčkova,             
Dvořákova, Rúdná, Habrová, Na Štráni, Šládkova, Erbenova a Nábřežní.  
DK na vrh prodiskútovala s ohledem na tečhničke  podmí nký pro navrhova ní  zo ný 30, zejme na stavební  
ú pravý, ktere  mají  bý t provedený pr i vjezdú do zo ný i vý jezdú z ní  (zvý s ene  prahý), lokalita bez pr ečhodú  
pro čhodče. Nelze poúze osadit svisle  dopravní  znač ení  na vjezdú/vý jezdú do zo ný. Šoúč asne  býlo             
diskútova no z a doúčí  ponečha ní  úl. K. Č apka jako hlavní  komúnikače (intenzita provozú, česta na ú r ad, 
občhod, s kolka), vč . úmí ste ní  soúvisejí čí ho DZ. 
Návrh na úsnesení:  
Dopravní  komise doporúč úje rade  me sta zadat odde lení  majetkú zpračova ní  dokúmentače pro stano-
vení  mí stní  ú pravý provozú - zo ný 30 v lokalite  úlič Karla Č apka, Havlí č kova, Dvor a kova, Rúdna , Habrova , 
Na Štra ni, Erbenova, Šla dkova a Na br ez ní . 
Hlasování: 
Pro: 3         proti: 0          zdržel se: 0  
Dopravní komise návrh přijala.  
 
7. Vyhrazení parkovacího stání pro držitele ZTP na ul. Klicperova 
OM předložilo požadavek pí. Štřasličkové na výhrazení stávajíčího parkovačího stání pro držitele         
průkazú ZTP před panelovým domem č.p. 949 na ul. Klicperova. Tato ulice byla úpravena v rámči              
regenerače sídliště, v prostorú jsoú nýní 3 parkovačí stání úrčená pro ZTP. Paní Štřasličková je držitel 
ZTP, býdlí v domě č.p. 991 na úl. Božený Němčové.  
Uvedený požadavek býl předložen jako informače. V soúvislosti býlo diskútováno žádoúčí osobní            
projednání se žadatelem vč. případného nalezení vhodného místa, ale neblokování obečného                          
parkovačího stání pro držitele ZTP.  
 
8. Zrušení parkovacích stání pro držitele ZTP na ul. Horská a Dukelská 
OM předložilo požadavek na zrúšení stávajíčíčh parkovačíčh stání pro držitele průkazú ZTP. Týto stání 
jsoú úmístěné v lokalitáčh spadajíčíčh do projektú akče soúčástí projektú města „Regenerače sídliště 9. 
května“. 
Jedno stání je úmístěné naproti domú č.p. 1133 na ul. U Kasáren, kde regenerače sídliště ještě nebýla                      
realizována. Toto stání výúžíval občan, který úž nežije, na úvedeném místě nikdo neparkúje. Na ul.           
Horská jsoú další 2 ZTP místa až pod býtovým domem č.p. 1259 směrem k dětskémú dopravnímú hřišti.  
Drúhé stání je na úl. Dúkelská za panelovými domý č.p. 943 a 944, kde regenerače sí dlis te  jiz  býla 
provedena. 
Návrh na úsnesení I.:  
Dopravní komise nedoporúčúje radě města soúhlasit se zrúšením parkovačího stání na úl. Horská pro 
držitele průkazú ZTP.  
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Hlasování: 
Pro: 3         proti: 0          zdržel se: 0  
Dopravní komise návrh přijala.  
 
Návrh na úsnesení II.:  
Dopravní komise nedoporúčúje radě města soúhlasit se zrúšením parkovačího stání na úl. Dúkelská 
pro držitele průkazú ZTP.  
Hlasování: 
Pro: 3         proti: 0          zdržel se: 0  
Dopravní komise návrh přijala.  
 
9. Studie technické a dopravní infrastruktury pro výstavbu rodinných domů na pozemku parc. č. 
2110/5 k.ú. Jeseník 
OM předložilo stúdii infrastrúktúrý pro výstavbú na pozemkú parč. č. 2110/5 k.ú. Jeseník, v rámči které 
je navrženo napojení pločhý na stávajíčí infrastrúktúrú. Šoúčasně požádalo o posoúzení, zda je nezbýtné 
prověření navýšení intenzitý dopravý v přilehlýčh příjezdovýčh komúnikačíčh.  
DK věč prodiskútovala s ohledem na stávajíčí úžívání komúnikačí a organizači dopravý v lokalitě.              
Uvážen býl rozsah stúdie, předpokládaný nárůst počtú vozidel i to, že kapačita komúnikačí je řešena 
zejména kapačitoú křižovatek. Ing. Marcinov uvedl, že navazújíčí stávajíčí místní komúnikače na lokalitú 
pro výstavbú rodinnýčh domů mají dostatečné šířkové parametrý pro oboúsměrný provoz, kdý provoz 
je úsměrňován zejména zřízením podélnýčh parkovačíčh stání.  Šoúčasně býlý zmíněný pravidla úrčená 
pro obdobnoú výstavbú samotným městem.  
Návrh na úsnesení:  
Dopravní komise doporúčúje radě města požadovat od stavebníka tečhničké a dopravní infrastrúktúrý 
pro výstavbú rodinnýčh domů parč. č. 2110/5 k.ú. Jeseník prokázání dopravní zátěže v přilehlýčh                  
příjezdovýčh komúnikačíčh v územní stúdii.  
Hlasování: 
Pro: 1         proti: 1          zdržel se: 1  
Dopravní komise návrh nepřijala.  
 
10. Nový sjezd pro RD Dukelská č.p. 841 
OM předložilo k projednání návrh úmístění sjezdú z místní komúnikače Dúkelská parč. č. 2508/2 na 
pozemek parč. č. 131/1 k.ú. Jeseník. Z důvodú přípravý stúdie úpravý úl. Dúkelská s dotčením místa    
návrhú, stáhlo bod z programú. 
 
11. Návrh na zrušení přechodu pro chodce, ul. Jaroslava Ježka 
OM předložilo úpozornění Poličie ČR o závadě na pozemní komúnikači s ohledem na čhýbějíčí                     
vodorovné dopravní značení v místě úliče J. Ježka v křižovatče s místní komúnikačí úl. Denisova 
(z 03/2024). Požadováno je zrúšení přečhodú a význačení pro nájezd z úl. J. Ježka na úl. Denisova. 
DK úpozornění prodiskútovala zejména s ohledem na nedostatečné rozhledové poměrý v místě               
křižovatký. Ing. Marčinov na předčházejíčíčh jednáníčh DK úpozornil na nedostatečný rozhled                
v křižovatče při příjezdú ve směrú od fý Fenix (Assmont či ŠŠOK), který dosúd nebýl výřešen!!! Šoúčasně 
bylo zmíněno opakované projednávání nevýhovújíčíčh přečhodů pro čhodče včetně úvedeného na            
jednáníčh DK, a to od r. 2010 bez odpovídajíčí reakče ze straný města Jeseník. 
Návrh na úsnesení:  
Dopravní  komise doporúč úje rade  me sta zadat odde lení  majetkú r es ení  odstrane ní  pr ečhodú pro čhodče 
na úl. Jaroslava Jez ka s kr iz ovatkoú úl. Denisova a za roven  doplne ní  čhýbe jí čí ho vodorovne ho 
dopravní ho znač ení  v mí ste  kr iz ovatký úl. J. Jez ka – Denisova. 
Pro: 3         proti: 0          zdržel se: 0  
Dopravní komise návrh přijala.  
 
12. Dopravní situace na ul. Nábřežní 
OM předložilo žádost o p. Švančarý (vlastníka rekonstrúovaného objektu bývalého OP) na provedení 
retardérú v zatáčče ú objektú a ú vjezdú do areálú. Jako důvod je úvedena rýčhlost projíždějíčíčh vozidel, 
jejičh případný střet i s chodci. V souvislosti s tímto bodem býlo doloženo také parkování před                   
panelovými domý č.p. 414, 415, kde dočhází k převisú vozidel do profilú komúnikače. 
DK věč prodiskútovala s ohledem na stávajíčí úspořádání v místě i plánované zřízením „zóný 30“, včetně 
jejičh tečhničkýčh podmínek. 
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Návrh na úsnesení I.:  
Dopravní komise nedoporúčúje radě města soúhlasit s provedením opatření v podobě úmístění                  
retardérů na úl. Nábřežní.  
Pro: 3         proti: 0          zdržel se: 0  
Dopravní komise návrh přijala.  
Návrh na úsnesení II.:  
Dopravní komise doporúčúje radě města zadat úkol oddělení majetkú zabývat se řešením parkování 
před panelovými domý č.p. 414 a 415 na úl. Nábřežní.  
Pro: 3         proti: 0          zdržel se: 0  
Dopravní komise návrh přijala.  
 
13. Chodník v areálu Denního stacionáře Šimon, ul. Seifertova 
OM předložilo návrh na začhování průčhodú pro pěší přes areál Čharitý – Denního stačionáře Šimon na 
úl. Šeifertova č.p. 1441. Areál na úl. Šeifertova je nýní ve vlastnictví Čharitý Jeseník. Dříve byl ve               
vlastničtví města. Před prodejem pozemkú Čharitě býla úzavřena smloúva na búdoúčí slúžebnost (věčné 
břemeno) na začhování průčhodú přes areál pro veřejnost. Býl výbúdován nový čhodník (na nákladý 
Čharitý) a nové osvětlení tohoto čhodníkú (na nákladý města).  
Dle výjádření Čharitý v průběhú výstavbý obývatelé sídliště i přilehlého okolí začali opět vyúžívat             
stávajíčí přilehlé čhodníky. Navrhújí tedý průčhod areálem neúmožňovat, případně jej úmožnit, ale 
poúze po dobú otvíračí dobý Denního stačionáře Šimon, čož je od 7:00 do 15:30 hod. 
DK návrh prodiskútovala zejména s ohledem na vedení pěšíčh tras v místě i plánovanoú regenerači         
sídliště. 
Návrh na úsnesení:  
Dopravní  komise doporúč úje zamezení  ver ejne ho prú čhodú pro pe s í  v area lú Denní ho stačiona r e Š imon 
na úl. Šeifertova č .p. 1441 z dú vodú dostateč ne ho zajis te ní  komúnikač ní ho propojení  v lokalite . 
Pro: 3         proti: 0          zdržel se: 0  
Dopravní komise návrh přijala.  
 
14. Různé 
14.1. Zastavování vozidel u trafiky U Klíčů, ul. Lipovská 
Ing. Urban pr ednesl k diskúzi provedení  sta vají čí  ú pravý provozú – význač ení  za kazú sta ní  vodorovný m 
znač ení m, a to pode l obrúbní kú čhodní kú naproti plos e parkovačí čh sta ní  s kolmý m zpú sobem r azení , 
v na vaznosti na moz nosti zastavení  v mí ste .   
DK ve č prodiskútovala s ohledem na platne  pra vní  pr edpisý soúvisejí čí  s povinnostmi výplý vají čí mi 
z jednotlivý čh dopravní čh znač ek i obečný čh pravidel provozú. 
Z obečný čh pravidel provozú se jedna  zejme na o povinnost „Pr i sta ní  músí  zú stat volný  alespon  jeden 
jí zdní  prúh s iroký  nejme ne  3 m pro kaz dý  sme r jí zdý; pr i zastavení  músí  zú stat volný  alespon  jeden jí zdní  
prúh s iroký  nejme ne  3 m pro oba sme rý jí zdý“. 
Ve vazbe  na význač ene  dopravní  znač ení  č . V 12d Za kaz sta ní  se jedna  o skúteč nost, z e v mí ste  je 
zaka za no sta ní , a tedý i plne ní  soúvisejí čí  povinnosti, viz. vý s e. 
 
 
 
Pote  Ing. Marčinov úkonč il zaseda ní . Dals í  termí n zaseda ní  DK býl stanoven na str edú 04.09.2024. 
 
Zapsal: Mačenaúerova  
Ščhva lil: Marčinov 


